
Majoritatea hotelurilor de două stele din România vor dispărea de pe piaţă în următorii ani
Friday, 26 October 2012 10:24

There are no translations available.

  

Cele mai multe dintre hotelurile de două stele din ţară vor dispărea în următorii ani, pe fondul
cererii tot mai scăzute, şi fie vor fi renovate şi clasificate la trei sau patru stele, fie vor fi
demolate sau transformate în apartamente ori clădiri de birouri, spun operatorii din turism.

  

Cu 71.000 de locuri la nivel naţional, hotelurile de două stele ocupă poziţia secundă, după cele
de trei stele, care cumulează 74.000 de locuri. Cu toate acestea, operatorii din
turism 
spun că în următorii ani mare parte din ele vor dispărea şi vor rămâne doar cele noi sau
modernizate şi care vor oferi servicii de calitate.

  

  

"Oamenii încep să renunţe la hotelurile de două stele şi să le caute pe cele de trei stele, care
chiar dacă sunt puţin mai scumpe, arată mai bine. Lumea a început să aibă rezerve atunci când
este vorba de hotelurile de două stele, care în general sunt nemodernizate, şi se fereşte de ele,
mai ales în oraşe", spune Lucia Morariu, proprietarul Eximtur, cea mai mare agenţie de 
turism
cu capital autohton din România.

  

 1 / 2



Majoritatea hotelurilor de două stele din România vor dispărea de pe piaţă în următorii ani
Friday, 26 October 2012 10:24

Pentru informații despre unitaăți de cazare din țară accesați  această secțiune  a site-ului nostru

  

Citește mai mult...
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